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Abstract (en)
The boot is of the rear-entry boot type and comprises an articulated upper consisting of two parts (3, 4) and equipped with a first lever-tensioner (6)
acting on a cable of which one end is connected to a second tensioner (9) connected permanently to the front part (3) of the upper. When the first
tensioner (6) is closed, the opening of the second tensioner (9) ensures sufficient relaxation of the upper to permit a rest position and easy walking.
<IMAGE>

Abstract (fr)
La chaussure est du type à chaussage par l'arrière et comprend une tige articulée constituée de deux parties (3, 4) et munie d'un premier levier-
tendeur (6) agissant sur un câble dont une extrémité est reliée à un second tendeur (9) relié en permanence à la partie antérieure (3) de la tige.
Lorsque le premier tendeur (6) est fermé, l'ouverture du second tendeur (9) assure une relaxation suffisante de la tige pour permettre une position
de repos et une marche aisée.
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